
 
 
 
 

Slagelse kommune 

 

 

    Den 27.11.2023 

 

 

Vedr. De selvejende haller. 

Vi mener, at det er vigtigt, som det også er sket, at fastholde en samarbejdsaftale, hvor der er 
fokus på at sikre, at driftsomkostningerne dækkes først og at der til slut fordeles efter 
kvadratmetre.  
 
Fordelen er – så længe grundrammen er stor nok til at dække driftsomkostningerne – at ingen 
hal vil komme i økonomiske problemer.  
 
Agersøhallen har aldrig lånt penge af nogen og har ikke til hensigt at begynde at låne penge for 
at finansiere vedligeholdelse. Vi vil derfor opfordre til, at der indenfor rammen kan afsættes 
f.eks. 10% af hvert års budget til forventede større vedligeholdelsesopgaver.  
 
Afslutningsvis vil vi opfordre til at op til at man hvert år kan få indregnet kvadratmetre, som 
anvendes til sportsaktiviteter. Vi arbejder nemlig kontinuerligt på at optimere arealanvendelsen i 
Agersøhallen.  
 
I øjeblikket er vi presset på pladsen. Ca. 1/3 af øens beboere er tilmeldt Fitness og samtidig har 
vi en større børnegruppe, som ønsker anvende hele hallen til fritidsaktiviteter. Det er et positivt 
pladsproblem – og vi håber at finde en løsning meget hurtigt.   
 

Med venlig hilsen 

Agersøhallen 

Torben Holst, formand 

 


